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Dnia 28.11.2024r. 

Rada Gminy Masłów 
 

Protokół XII 

SESJA RADY GMINY MASŁÓW w dniu 28 listopada 2024 

 
Miejsce posiedzenia: Sala Samorządowa urzędu gminy 

Obrady rozpoczęto 28 listopada 2024 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 17:19 tego 

samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Sylwia Bakalarz–Borkowska 

2. Mateusz Durlik 

3. Mateusz Fąfara 

4. Wojciech Haba 

5. Teodora Jagiełło 

6. Piotr Kapuściński 

7. Tomasz Ksel 

8. Mirosław Kuzka 

9. Michał Leśkiewicz 

10. Artur Lis 

11. Justyna Łakomiec 

12. Lucjan Pabis 

13. Andrzej Pedrycz 

14. Renata Samiczak 

15. Piotr Zegadło 

  

 Lista gości na posiedzeniu 

Justyna Nawrocka -Dusza - Sołtys sołectwa Barcza  

Aniela Cedro - Sołtys sołectwa Dąbrowa  

Adam Stachura - Sołtys sołectwa Dolina Marczakowa  

Małgorzata Kozubek - Sołtys sołectwa Masłów Pierwszy  

Katarzyna Kaczor - Sołtys sołectwa Mąchocice - Scholasteria  

Edward Mazur - Sołtys sołectwa Wola Kopcowa  

Maria Bysiak - Sołtys sołectwa Wiśniówka 
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1. Otwarcie posiedzenia 

Stosownie do art. 20 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym, Przewodniczący Rady Gminy 

Masłów Piotr Kapuściński przywitał radnych, sołtysów, Wójta Gminy, Zastępcę Wójta, 

pracowników urzędu oraz gości obecnych w sali.  

Przewodniczący Rady odczytał informację o transmisji i otworzył obrady. 

 

2. Stwierdzenie quorum 

Przewodniczący Rady poinformował, że w dzisiejszych obradach uczestniczy 15 radnych, co 

jest podstawą do podejmowania prawomocnych uchwał. Lista obecności (wygenerowana na 

podstawie systemu informatycznego esesja) stanowi załącznik niniejszego protokołu. 

 

3. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński poinformował, że nie wpłynął 

wniosek o zmianę porządku obrad i przystąpił do głosowania. 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie porządku obrad 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Lucjan Pabis, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Justyna Łakomiec 

 

4. Przyjęcie protokołów Nr X i Nr XI z poprzednich sesji 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński poinformował, że nie wpłynęły uwagi 

do treści protokołów.  

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołów Nr X z poprzedniej sesji 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Lucjan Pabis, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Justyna Łakomiec 
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Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołów Nr XI z poprzedniej sesji 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Lucjan Pabis, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

NIEOBECNI (1) 

Justyna Łakomiec 

 

5. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński przedstawił informację nt. spotkania 

z radnymi Powiatu Kieleckiego, pism złożonych przez radnych, korespondencji kierowanej 

do Rady Gminy i korespondencji wysłanej przez Przewodniczącego Rady. 

 

6. Sprawozdanie Wójta z pracy Wójta i urzędu gminy w okresie między sesjami 

Materiał radni otrzymali w statutowym terminie i stanowi załącznik protokołu. Tomasz Lato 

(Wójt Gminy Masłów) przedstawił istotne sprawy dotyczące funkcjonowania urzędu  

w okresie między sesjami.  

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie. 

Przybyła radna Justyna Pisarczyk.  

 

7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Masłów za rok 

szkolny 2023/2024 

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato poinformował, że sprawozdanie przedstawi Kierownik 

Centrum Usług Wspólnych Anna Kowalczyk i przedstawił obecnych na sesji dyrektorów szkól 

z terenu gminy. Powyższa informacja była szczegółowo omawiana na posiedzeniu komisji 

wspólnych Rady Gminy Masłów.  

Kierownik Centrum Usług Wspólnych Anna Kowalczyk omówiła informację będąca 

załącznikiem protokołu.  

Wiceprzewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Wojciech Haba 

odniósł się do wyników egzaminów, pozyskiwanych środków w zakresie oświaty  

i pogratulował sukcesów dyrektorom szkół i Kierownik CUW.  

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato podkreślił wysoki poziom edukacji, dobrą bazę sportową  

i obszar pracy profilaktycznej w szkołach. Wójt podziękował za ten ogrom pracy w zakresie 

oświaty.   
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Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński dodał, że jest rodzicem ucznia, który 

po 7 latach edukacji zmienił szkolę na rejonową i jest pod wielkim wrażeniem prowadzenia i 

atmosfery w szkole rejonowej.  

Brak kolejnych głosów w tym punkcie. 

Przewodniczący Rady poprosił o potwierdzenie quorum.  

Opiniują: Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy 

Przewodniczący Rady poinformował, że przedstawiona informacja została przyjęta.  

 

8. Projekt uchwały: 

a) w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVI/330/2017 Rady Gminy Masłów z dnia 27 

kwietnia 2017 roku w sprawie szczegółowych zasad, trybu przyznawania  

i pozbawiania nagród i wyróżnień dla osób fizycznych za osiągnięte wyniki sportowe 

Zastępca Wójta Gminy Masłów Monika Dolezińska-Włodarczyk poinformowała, że na 

posiedzeniu komisji wspólnych pojawiły się wątpliwości dotyczące adresu zamieszkania, nie 

zameldowania. Zastępca Wójta wyjaśniła interpretację tego zapisu. 

Zastępca Dyrektora Centrum Edukacji i Kultury „Szklany Dom” Marzena Biskupska omówiła 

projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński zwrócił się z pytaniami:  

1) czy zmiana tej uchwały będzie skutkowała na rok 2024 czy będzie obejmowała 

osiągnięcia dopiero z 2025 roku, 

2) czy wiadomo historycznie ile osób było objętych, czy mogło być objętych tą nagrodą 

oraz  

3) jaka pula środków jest przewidziana w 2025 na nagrody.  

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato szczegółowo odpowiedział  na poszczególne pytania.  

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Piotr Zegadło zabrał głos 

informując, że cieszy się z możliwości podjęcia uchwały rozszerzającej dyscypliny sportowe, 

które również zmieniają się na szczeblu olimpijskim, krajowym czy międzynarodowym.  

Brak kolejnych głosów w dyskusji.  

Opiniują: Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy, Komisja Budżetu 

i Finansów 

Głosowano w sprawie: zmiany uchwały Nr XXXVI/330/2017 Rady Gminy Masłów z dnia 27 

kwietnia 2017 roku w sprawie szczegółowych zasad, trybu przyznawania i pozbawiania 

nagród i wyróżnień dla osób fizycznych za osiągnięte wyniki sportowe 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
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Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis, 

Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

PRZECIW (1) 

Tomasz Ksel 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Mirosław Kuzka 

Uchwała nr XII/82/2024 została podjęta. 

 

b) w sprawie uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Gminy Masłów  

z Organizacjami Pozarządowymi oraz podmiotami określonymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2025 rok 

Zastępca Wójta Gminy Masłów Monika Dolezińska-Włodarczyk przedstawiła projekt uchwały.  

Nie zgłoszono uwag w dyskusji. 

Opiniują: Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy, Komisja Budżetu 

i Finansów 

Głosowano w sprawie: uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Gminy Masłów z 

Organizacjami Pozarządowymi oraz podmiotami określonymi w art. 3 ust. 3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2025 rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

Uchwała nr XII/83/2024 została przyjęta. 

 

c) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny przez  Gminę Masłów 

działki stanowiącej własność Powiatu Kieleckiego położonej w obrębie geodezyjnym 

Mąchocice Kapitulne, oznaczonej numerem ewidencyjnym 1161/10 o pow. 0,6588 ha 

Inspektor referatu Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Wojciech Fąfara 

omówił projekt uchwały.  

Brak głosów w tym punkcie.  

Opiniują: Komisja Budżetu i Finansów, Komisja ds. Inwestycji, Komisja Ochrony Środowiska, 

Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa 

Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny przez  Gminę 

Masłów działki stanowiącej własność Powiatu Kieleckiego położonej w obrębie geodezyjnym 

Mąchocice Kapitulne, oznaczonej numerem ewidencyjnym 1161/10 o pow. 0,6588 ha 
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

Uchwała nr XII/84/2024 została podjęta. 

 

d) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność Gminy Masłów, położonej w obrębie Barcza 

Inspektor referatu Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Wojciech Fąfara 

przedstawił projekt uchwały.  

Brak głosów w tym punkcie.  

Opiniują: Komisja Budżetu i Finansów, Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki 

Nieruchomościami i Rolnictwa, Komisja ds. Inwestycji 

Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Masłów, położonej w obrębie Barcza 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

Uchwała nr XII/85/2024 została przyjęta.  

 

e) w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania sieci wodociągowej w działkach nr 

ewid. 287/12, 286/12 w miejscowości Ciekoty, gmina Masłów 

Sekretarz Gminy Masłów Zbigniew Zagdański przedstawił projekt uchwały.  

Nie zgłoszono uwag.  

Opiniują: Komisja ds. Inwestycji, Komisja Budżetu i Finansów 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił o potwierdzenie quorum.  

Głosowano w sprawie: przekazania do nieodpłatnego używania sieci wodociągowej  

w działkach nr ewid. 287/12, 286/12 w miejscowości Ciekoty, gmina Masłów 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
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Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

Uchwała nr XII/86/2024 została przyjęta.  

  

f) w sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu 

wartości nieruchomości w wyniku geodezyjnego podziału na terenie gminy Masłów 

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato omówił dwa projekty uchwał, które szeroko były omawiane 

na posiedzeniu komisji wspólnych Rady Gminy. 

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Piotr Zegadło 

poinformował, że jego zdaniem nie należy podejmować tych uchwał, ponieważ obciążą one 

mieszkańców gminy, którzy niejednokrotnie przekazują grunt pod inwestycje gminne. Radny 

poinformował, że będzie głosował przeciwko.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński potwierdził, że temat był 

przedmiotem obrad komisji, oszacowanie kwot naliczanych jest trudne. Ponieważ nie ma 

obowiązku podjęcia tej uchwały, na posiedzeniu komisji wspólnie wypracowana została 

opinia, że nie ma takiego obowiązku by przyjąć tę uchwałę.   

Opiniują: Komisja ds. Inwestycji, Komisja Budżetu i Finansów 

Głosowano w sprawie: ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu 

wzrostu wartości nieruchomości w wyniku geodezyjnego podziału na terenie gminy Masłów 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 15, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

PRZECIW (15) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

 

g) w sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu 

wartości nieruchomości w wyniku wybudowania infrastruktury technicznej na terenie 

gminy Masłów 

Sekretarz Gminy Masłów Zbigniew Zagdański przedstawił projekt uchwały.  

Brak głosów w dyskusji.  

Opiniują: Komisja Budżetu i Finansów, Komisja ds. Inwestycji 

Głosowano w sprawie: ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu 

wzrostu wartości nieruchomości w wyniku wybudowania infrastruktury technicznej na terenie 

gminy Masłów 

Wyniki głosowania 

ZA: 1, PRZECIW: 14, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Tomasz Ksel 

PRZECIW (14) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, Justyna Łakomiec, 

Lucjan Pabis, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

Przewodniczący Komisji do spraw Inwestycji Tomasz Ksel złożył oświadczenie do protokołu, 

że w powyższym głosowaniu pomylił się głosując „za”. 

 

h) w sprawie wstępnej lokalizacji przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy 

Masłów 

Sekretarz Gminy Masłów Zbigniew Zagdański przedstawił projekt uchwały. 

Brak głosów w dyskusji. 

Opiniują: Komisja ds. Inwestycji 

Głosowano w sprawie: wstępnej lokalizacji przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy 

Masłów 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

Uchwała nr XII/87/2024 została podjęta.  

 

i) w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celu wymiaru podatku rolnego na rok 2025 

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato poinformował, że odbyło się spotkanie z radnymi, którego 

celem było wypracowanie stanowiska w sprawie ustalenia propozycji wysokości podatków. 

Wójt Gminy przypomniał, że przez 11 lat konstruowania projektu budżetu, tylko trzy z nich 

zakładały podwyżki podatku, w ośmiu przypadkach – podatki pozostawały na tym samym 

poziomie. Wójt Gminy poinformował również o szeregu spotkań jakie odbył w sprawie 

podatku i odczytał treść informacji przekazanej przez Stowarzyszenie Przedsiębiorców 

Gminy Masłów. Wójt poprosił o przyjęcie proponowanych uchwał.  

Skarbnik Gminy Masłów Robert Szechnicki przedstawił projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Piotr Zegadło w imieniu 

Klubu Radnych poinformował, że zaproponowane rozwiązanie dotyczące utrzymania stawek 

podatku z roku poprzedniego jest zadowalające.  

Brak kolejnych zgłoszeń w tym punkcie.  
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Opiniują: Komisja Budżetu i Finansów 

Głosowano w sprawie: obniżenia ceny skupu żyta do celu wymiaru podatku rolnego na rok 

2025 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

Uchwała nr XII/88/2024 została przyjęta.  

  

j) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

Skarbnik Gminy Masłów Robert Szechnicki przedstawił projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji do spraw Inwestycji Tomasz Ksel zabrał głos informując, że ponawia 

swoją wypowiedź z komisji, aby urząd podjął działania zmierzające do ujednolicenia stawek 

podatku dla wszystkich. Nie chodzi tylko o to by, ściągać nowych przedsiębiorców do gminy, 

ale ważne jest również egzekwowanie opłat od mieszkańców, którzy nie do końca uiszczają 

opłaty zgodnie ze swoim stanem posiadania. Jeśli działania, o których rozmawialiśmy na 

komisjach zostaną wdrożone, wtedy wpływy do budżetu będą większe bez konieczności 

podnoszenia stawek podatku.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński zwrócił się z pytaniem czy udało się 

zweryfikować jak wygląda stawka podatku dla przedsiębiorców na tle gmin ościennych.  

Skarbnik Gminy Masłów Robert Szechnicki wyjaśnił, ze urząd ma taką informację jakie stawki 

podatku planuje się przyjąć w sąsiednich gminach. Jednak jest to czas, gdzie tego typu 

uchwały są lub dopiero będą procedowane, więc nie chciałby przytaczać konkretnych kwot, 

które jeszcze nie zostały uchwalone. Skarbnik dodał, że w gminach wiejskich stawki są na 

podobnym poziomie, są gminy gdzie te stawki są wyższe, ale są też gminy z niższymi 

stawkami podatku.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński dodał, że w głowie ma tylko jeden 

samorząd (Miedziana Góra), który dla przedsiębiorców stosował preferencyjne stawki na 

poziomie 15 - 17 zł za m2 w poprzednich latach. Przewodniczący Rady potwierdził informację 

o spotkaniu w sprawie podatków na początku listopada i ponowił informację przekazaną 

przez radnego Ksela oraz poinformował o konieczności przeprowadzenia kampanii dot. 

zameldowywania się na terenie gminy i zgłaszania miejsca zamieszkania w gminie Masłów.  

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa 

Mirosław Kuzka zabrał głos informując, że również jest zadowolony z utrzymania podatków 

na tym samym poziomie, gdyż jako inkasent jest na pierwszej linii frontu i sołtysi są jako 

pierwsi atakowani przez mieszkańców przy okazji podwyżek podatków.  



 

Strona 10 z 16 
 

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato dodał, ze dyskusja na temat podatków ma wiele wątków. 

Przez 11 lat udało się nie podnosić podatków osiem razy. Wójt przedstawił mechanizm 

ustalania stawek podatkowych i konsekwencje z tego płynące. Jest to bardzo poważna 

decyzja o niepodnoszeniu podatków, którą podejmujemy świadomie, zgodnie  

z oczekiwaniem mieszkańców ale również mając na względzie fakt, że nie zaburzamy 

budżetu.  

Brak kolejnych głosów w dyskusji. 

Opiniują: Komisja Budżetu i Finansów 

Głosowano w sprawie:  określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

Uchwała nr XII/89/2024 została podjęta. 

 

k) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

Skarbnik Gminy Masłów Robert Szechnicki przedstawił projekt uchwały.  

Nie zgłoszono uwag. 

Opiniują: Komisja Budżetu i Finansów 

Głosowano w sprawie: określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

Uchwała nr XII/90/2024 została przyjęta. 

 

l) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Skarbnik Gminy Masłów Robert Szechnicki przedstawił szczegółowo projekt uchwały.  

Brak głosów w dyskusji. 

Opiniują: Komisja Budżetu i Finansów, Komisja ds. Inwestycji, Komisja Ochrony Środowiska, 

Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa, Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej  

i Promocji Gminy 

Głosowano w sprawie: zmiany uchwały budżetowej Gminy 
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

Uchwała nr XII/91/2024 została podjęta. 

 

m) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2024 – 

2031 

Skarbnik Gminy Masłów Robert Szechnicki przedstawił projekt uchwały.  

Brak głosów w dyskusji. 

Opiniują: Komisja Budżetu i Finansów, Komisja ds. Inwestycji, Komisja Ochrony Środowiska, 

Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa, Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej  

i Promocji Gminy 

Głosowano w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 

2024 – 2031 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

 

n) w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi  

z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi w 2024 roku  

Skarbnik Gminy Masłów Robert Szechnicki omówił projekt uchwały.  

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie.  

Opiniują: Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa, Komisja 

Budżetu i Finansów 

Głosowano w sprawie: pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi 

z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w 2024 roku 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (15) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

Uchwała nr XII/93/2024 została podjęta. 

  

o) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego w roku 2025 

Skarbnik Gminy Masłów Robert Szechnicki omówił projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie. 

Opiniują: Komisja Budżetu i Finansów, Komisja ds. Inwestycji 

Głosowano w sprawie: udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego w roku 2025 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Sylwia Bakalarz–Borkowska, Mateusz Durlik, Mateusz Fąfara, Wojciech Haba, Teodora 

Jagiełło, Piotr Kapuściński, Tomasz Ksel, Mirosław Kuzka, Michał Leśkiewicz, Artur Lis, 

Justyna Łakomiec, Lucjan Pabis, Andrzej Pedrycz, Renata Samiczak, Piotr Zegadło 

Uchwała nr XII/94/2024 została przyjęta. 

 

9. Informacje i zapytania sołtysów 

Sołtys sołectwa Barcza Justyna Nawrocka-Dusza przedstawiła szczegółowo sprawę 

dotyczącą zatrzymywania się autobusu i ustaleń Komisji Bezpieczeństwa w tej kwestii. Pani 

sołtys poinformował, że kwestia bezpieczeństwa mieszkańców nie została rozwiązana.   

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński poinformował, że był uczestnikiem 

posiedzenia tej komisji powiatowej, o której mowa i wyjaśnił, że podczas oględzin w terenie 

mnie było możliwości zweryfikowania problemu. Przewodniczący Rady dodał, że ma kontakt 

do osób uczestniczących w posiedzeniu i zadeklarował zaangażowanie w rozwiązanie tego 

problemu.  

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato poinformował, że problem jest doskonale znany 

samorządowi, pismo w tej sprawie zostało już wystosowane i prawdopodobnie będą 

potrzebne na przebudowę pętli autobusowej w Barczy. Wójt szczegółowo wyjaśnił których 

kursów dotyczy sprawa, na czym polega problem z umiejscowieniem przystanku  

i poinformował, że szacowane są koszty zabudowy części rowu, aby autobus bezpiecznie 

mógł na pętlę wjechać z obu stron. Wszystko dzieje się przy drodze powiatowej, ale wójt 

zapewnił chęć partycypowania gminy w ewentualnych kosztach. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy Zarząd Transportu określił swoje oczekiwania  

w zakresie przebudowy.  
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W odpowiedzi Wójt Gminy wyjaśnił szczegółowo, że jest to za wcześnie, ale na kolejną sesję 

ten temat powinien być wyjaśniony.  

(Ad Vocem) Wiceprzewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Wojciech 

Haba poinformował, że był wnioskodawcą spotkania komisji Bezpieczeństwa w tym miejscu 

ale z racji obowiązków zawodowych nie mógł uczestniczyć w posiedzeniu. Radny zapytał 

Przewodniczącego Rady czy pracownicy urzędu nie mówili dokładnie o tym temacie, 

ponieważ radny informował pracowników o zakresie.  

Przewodniczący Rady odpowiedział, że informacja dotyczyła problemu z zatrzymywaniem 

się autobusu. Przedstawiciele policji i powiatowego zarządu dróg jednoznacznie stwierdzili, 

że nie jest zasadnym postawienie przystanku, skoro jest pętla. Będąc na miejscu również 

ciężko było wywnioskować czego dotyczy problem.  

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa 

Mirosław Kuzka zabrał głos odnośnie przejścia dla pieszych w Mąchocicach . miało być 

zwołane spotkanie w sprawie poprawy bezpieczeństwa.   

Wójt Gminy szczegółowo wyjaśnił techniczne potrzeby poprawy tego przejścia i zadeklarował 

że w poniedziałek – wtorek będzie rozmawiał z tej sprawie z panią dyrektor Wojewódzkiego 

Zarządu Dróg.  

Przewodniczący Komisji Mirosław Kuzka zabrał głos w sprawie zgłaszanej sprawy dot. 

ścięcia poboczy przy drodze wojewódzkiej. 

Wójt Gminy wyjaśnił jakie prace były i jakie są aktualnie prowadzone. Z wiedzy wójta wynika, 

ze w tym roku ścinki poboczy już się nie planuje.  

Radny Kuzka zgłosił również przy skrzyżowaniu ul. Floriana i Górnej wstawiony jest znak 

STOP, w środku chodnika. Radny prosi o przestawienie go, ponieważ traktorek nie ma jak 

odśnieżyć tego fragmentu.  

Wójt Gminy wyjaśnił jak określa się organizację ruchu i zadeklarował przyjrzenie sią sprawie. 

Wójt zwrócił się również z prośbą, by takie porządkowe sprawy zgłaszać bezpośrednio do 

urzędu, nie czekając na sesję Rady.   

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy Mateusz 

Durlik zgłosił 5 pytań dotyczących; 

1) pisma od mieszkańców ul. Kwiatów Polnych w dniu 18 września i nie ma odpowiedzi, 

2) zmiana autobusu linii 38 w godzinach porannych na większy i przywrócenie 

przystanku przy szkole dla linii 114, 

3) spotkanie z GDDKiA w sprawie chodnika przy żłobku i przy ul. Uniwersyteckiej oraz w 

sprawie ustawienia kilku lamp przy drodze należącej do GDDKiA i nadanie nazw tym 

ulicom – czy takie spotkanie się odbyło, 

4) na ul. Kwiatów Polnych do ul. Klonowej wysypane zostało kruszywo, które zostało 

„ulizane” i podczas mocniejszego tupnięcia to kruszywo wychodzi z dołków. Za chwilę 

problem dojazdu mieszkańców do posesji przy tej drodze powróci, 
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5) konsultacje społeczne w sprawie projektu drogi Wiosennej – przydałoby się spotkanie 

i na tym spotkaniu również mogłyby być konsultacje społeczne w sprawie odwodnienia 

ul. Przyborowskiego.  

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato odniósł się do poszczególnych pytań. Konsultacje mogą 

się odbyć po opracowaniu dokumentacji, w sprawie pisma – wójt wyjaśnił, że nie ma pisma 

przed sobą i nie jest w stanie odnieść się do niego w szczegółach, jednak spotkanie z tymi 

mieszkańcami miało miejsce. W sprawie autobusu wójt wyjaśnił, że już szczegółowo 

odpowiadał na to pytanie na poprzedniej sesji i przypomniał wypowiedź podkreślając, że ZTM 

jednoznacznie wypowiedziało się, że dwóch autobusów przegubowych na tę linie nie jest  

w stanie zadysponować. W kwestii GDDKiA pismo w sprawie ustalenia spotkania zostało 

wystosowane. Oświetlenie na tzw. Dojazdówkach – gmina może dowiesić lampy na 

istniejących słupach, natomiast jeśli słupów nie ma to należy przeprowadzić procedurę 

dotyczącą ustalenia ich lokalizacji. W sprawie kruszywa wójt szczegółowo wyjaśnił jakie 

działania były podjęte.  

Wiceprzewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami  

i Rolnictwa Renata Samiczak w imieniu mieszkańców ul. Krajobrazowej zgłosiła sprawę 

zmiany lokalizacji przystanku na nowo wybudowanym odcinku drogi powiatowej. Mieszkańcy 

pytają czy jest to chwilowa czy stała zmiana lokalizacji, ponieważ aktualne miejsce jest 

niebezpieczne, przystanek jest przy skrzyżowaniu.   

Wójt Gminy zadeklarował, że urząd zajmie się tą sprawą i poinformuje panią radną; jest to 

pierwszy sygnał, wcześniej wójt nie znał tego problemu.  

Wiceprzewodnicząca Komisji Renata Samiczak zgłosiła również potrzebę zwrócenia uwagi 

na problem odśnieżania ul. Krajobrazowej, gdzie jest ślisko. Radna poinformował, że sama 

zgłaszała sprawę do powiatu przy ostatnich opadach i otrzymała odpowiedź, że uznano, iż 

nie jest ślisko, dlatego samochód nie wyjechał.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński włączy się w tą dyskusję zgłaszając, 

iż samorząd gminy Masłów powinien wypracowywać procedury automatyczne z powiatem 

na wypadek gdyby któryś ze sprzętów zawiódł.  

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato szczegółowo wyjaśnił jakie procedury obowiązują i z czego 

wynikają. Sytuacja, która miała miejsce była niezależna od samorządów, ponieważ wynikła 

z awarii sprzętu, którego zadaniem było odśnieżanie dróg powiatowych.  

Przewodniczący Rady poprosił o informację zwrotną, jeśli obędzie się spotkanie ze Starostą.  

Brak kolejnych głosów w tym punkcie.  

  

10. Sprawy różne 

Przewodnicząca Komisji do spraw skarg, wniosków i petycji Justyna Łakomiec zgłosiła 

awarię lamp na ul. Podklonówka (od nr 1 do 10) ina ul. Marszałka (od nr 41 do 79). 

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato odpowiedział, że awarie są usuwane w ciągu dwóch dni, 

sprawa jest zgłoszona.  
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy Masłów Michał Leśkiewicz poinformował, że miał podobne 

sygnały co radna Samiczak. Radny zapytało środki zarezerwowane w WPF na drogę  

w Dolinie Marczakowej (70.000 zł) i zapytał, czy te pieniądze przejdą na następny rok.  

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato odpowiedział, że są to pieniądze z funduszu sołeckiego  

i wyjaśnił zasady wydatkowania tych środków. Zakres zadania przyjętego na ten rok powinien 

zostać rozliczony do 15 grudnia, zgodnie z umową. Wójt odniósł się również do zasad 

odśnieżania dróg na terenie gminy wyjaśniając które obwody odśnieżają poszczególne drogi. 

Numery telefonów kontaktowych są podane na stronie internetowej urzędu.  

Wiceprzewodniczący Leśkiewicz poruszył sprawę znaku w Wiśniówce, który zniknął.  

Wójt Gminy odpowiedział, że sprawa została przekazana pracownikowi i rozpoczęta została 

procedura ustawienia tego znaku.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Kapuściński poruszył kwestie komisji 

bezpieczeństwa i postulatów poruszonych podczas jej obrad. Komisja pozytywnie 

zarekomendowała wnioski dotyczące zwiększenia bezpieczeństwa na ścieżce rowerowej 

przełom Lubrzanki, przejścia pieszo – rowerowego w Ciekotach oraz wyniesienia przejścia 

w Mąchocicach. Aby powiat mógł realizować zadanie gmina powinna zabezpieczyć 15.000 

zł na wykonacie projektu. Takie działania miały zostać podjęte, jednak nie zostały. Z informacji 

jakie przewodniczący uzyskał od pana Rutczyńskiego – wniosek został złożony do projektu 

budżetu na 2025 rok. Przewodniczący zapytał, czy nie można uruchomić tych działań 

wcześniej, ponieważ są to tematy pilne. Druga sprawa poruszona przez Przewodniczącego 

dotyczy odwodnienia ul. Granicznej i uzyskania zgód od właścicieli nieruchomości. 

Przewodniczący Rady przedstawił informacje jakie uzyskał i rozbieżności w ilości zgód do 

pozyskania.  

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato odpowiedział, że gdyby sesja odbywała się w godzinach 

pracy moglibyśmy przedstawić szczegółowo dokumentację przez pracownika, który zadanie 

prowadzi. Wójt przedstawił informacje jakimi dysponuje.   

Przewodniczący Rady odpowiedział, że zdaje sobie sprawę iż nie rozstrzygniemy tego na 

sesji i poprosił o pilne zweryfikowanie tej sprawy.   

Wójt Gminy wyjaśnił z czego może wynikać taka rozbieżność. W nawiązaniu do kwestii 

bezpieczeństwa poruszonej przez przewodniczącego wójt wyjaśnił jaka jest procedura 

uruchamiania zadań realizowanych wspólnie z powiatem.  

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa 

Mirosław Kuzka zapytał czy incydent na placu rekreacyjnym przy ulicy Floriana został 

zgłoszony na policję.  

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato odpowiedział, że sprawa jest zgłoszona, pierwsze 

czynności zostały przeprowadzone.  

Brak kolejnych głosów w tym punkcie.  
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11. Zakończenie obrad 

W związku z wyczerpaniem tematyki obrad Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr 

Kapuściński podziękował za udział w XII sesji Rady Gminy Masłów i zamknął obrady. 

 

  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów   

Piotr Kapuściński    

  

Przygotował: Joanna Synak 


